
Referat fra styremøte 26.04.2021 over teams. 

Til stede var Iselin, Hilde, Anette, Live, Eivor og Ulf.  

Møtet startet 21:00 

 

Sak 04.2021: Hingstekåring 2021 

Etter flere styremøter og samtaler med avlsutvalget kom styret frem til en løsning med digital 

godkjenning av hingstene som var påmeldt til kåring 10.04.2021.  

 

Da de nasjonale retningslinjene i f.h.t. korona åpnet litt opp igjen har styret allikevel et ønske om å få 

til en fysisk kåring av hingstene. Det gjelder spesielt hingstene som må vise bruksprøve for å bli 

godkjent, (Sportsponni) men alle de påmeldte vil få tilbudet.  

Det blir satt opp 2 mindre kåringer, i Sandefjord 23.05. og på Hamar 29.05.  

 

Hilde, m/flere tar ansvar for Sandefjord. Ulf og Anne tar ansvar for Hamar.  

Stambokfører’s assistent, Ole, blir spurt om å hjelpe til og han kan bidra på begge arrangementene.  

 

Det diskuteres litt angående de praktiske detaljene rundt arrangementene.  

Kåringsavgiften som er betalt av hingsteeierne gjelder både for den digitale og den fysiske kåringen i 

2021.  

 

Møtet avsluttes 22:00. 

 

Referat av Ulf A. S. Hovde. 

 

 

 


